
Protokół nr 6/2015 

posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

w dniu 22 maja 2015 r., w godz. 9
00

 – 10
25

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący Komisji – Andrzej Nowak 

i zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na VIII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Kontrola działalności Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z proponowanym porządkiem obrad. 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Rewizyjnej jednogłośnie przyjęli protokół nr 5/2015 z dnia  

27 marca 2015 roku. 

 

 

Ad.3 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała następujące  projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie 

na VIII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) raportu z wykonania Programu ochrony środowiska dla Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2012-2015 z perspektywą na lata 2016-2019, co 

przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie raportu z wykonania Programu ochrony środowiska dla Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2012-2015 z perspektywą na lata 2016-2019. Dodał, że 

przedstawiciel firmy zewnętrznej, która sporządziła ten raport będzie szczegółowo omawiał 

jego treść na posiedzeniu Sesji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zgłosił następujące uwagi dotyczące 

w/w raportu: 

-  niezgodność wielkość poboru wody z ujęcia w Dębczynie, 
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-  niezgodność terminów i kosztów rekultywacji wysypiska śmieci w Krzywopłotach. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie raportu z 

wykonania Programu ochrony środowiska dla Powiatu Białogardzkiego na lata 2012-2015 z 

perspektywą na lata 2016-2019. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie raportu z wykonania 

Programu ochrony środowiska dla Powiatu Białogardzkiego na lata 2012-2015 z perspektywą 

na lata 2016-2019. 

 

Komisja Rewizyjna głosami za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 głos 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie raportu  

z wykonania Programu ochrony środowiska dla Powiatu Białogardzkiego na lata 2012 -

2015 z perspektywą na lata 2016-2019, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu. 
 

 

b) przyjęcia trzyletniego Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w 

Powiecie Białogardzkim na lata 2015 – 2017, co przedstawia załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie przyjęcia trzyletniego Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w 

Powiecie Białogardzkim na lata 2015 – 2017. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapytał czy w Powiecie 

Białogardzkim funkcjonują rodzinne domy dziecka. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w naszym powiecie funkcjonuje 

taka placówka, w której obecnie przebywa siedmioro dzieci. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapytał czy rodzinny dom dziecka 

należy do rodzinnej pieczy zastępczej, czy do instytucjonalnej.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że placówka ta należy do 

instytucjonalnej pieczy zastępczej. Oświadczył, że do zakresu tego należy również Wioska 

Dziecięca SOS w Karlinie.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał w jakim wieku przebywają dzieci w Wiosce Dziecięcej SOS 

w Karlinie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w placówce przebywają dzieci od 

trzeciego roku życia. Dodał, że w osiemnastym roku życia dzieci wchodzą w program 

usamodzielniania i w sytuacji kiedy uczą się, mogą przebywać w placówce do 25 roku życia.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia 

trzyletniego Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Białogardzkim 

na lata 2015 – 2017. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia trzyletniego 

Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Białogardzkim na lata 2015 

– 2017. 
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Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przyjęcia trzyletniego Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej w Powiecie Białogardzkim na lata 2015 – 2017, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

c) wyrażenia zgody na zbycie prawa własności nieruchomości przez Zarząd 

Powiatu, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie prawa własności nieruchomości 

przez Zarząd Powiatu. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie prawa własności nieruchomości przez Zarząd Powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

prawa własności nieruchomości przez Zarząd Powiatu. 

 

Komisja Rewizyjna głosami za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 głos 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie prawa własności nieruchomości przez Zarząd Powiatu w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

d) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015, co przedstawia załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 
 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały - zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015.   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapytał z czego wynika zmniejszenie  

wydatków o kwotę 3.963.359,24 zł.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że zmniejszenie wydatków 

związane jest z wstrzymaniem inwestycji i przeniesieniem ich na 2016 rok  - m.in. środki 

zabezpieczone na  modernizację systemów grzewczych w szpitalu przeznaczono na remont 

Centrum Kształcenia Praktycznego w Białogardzie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda uzupełniając wypowiedź Wicestarosty 

poinformował, że obecnie każde środki finansowe zainwestowane w szpital wydłużają o pięć 

lat trwałość projektu.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał w którym roku kończą się programy blokujące usługi 

komercyjne.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że programy kończą się w 2018 roku. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapytał czy nowo wybudowany 

budynek przy Centrum Rehabilitacji w którym  ulokowany będzie nowy blok operacyjny jest 

należycie zabezpieczony przed dewastacją. Radny zadał pytanie w kontekście wstrzymania 

prac na w/w inwestycji.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że budynek jest należycie 

zabezpieczony.  
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Radny – Andrzej Siwek zapytał ile środków finansowych wydał powiat na opłacenie firmy 

consultingowej, która uczestniczy w procesach związanych z przekształceniem szpitala.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że nie pamięta wysokości 

pierwszej umowy, ale druga umowa opiewa na 27.000 zł. (opłata za procedurę od 

przygotowania do rozstrzygnięcia postępowania). 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapytał kto jest przewodniczącym 

rady nadzorczej Regionalnego Centrum Medycznego Spółka z o.o. w Białogardzie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że przewodniczącym jest nadal pan 

Ryszard Jankowiak.   

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2015. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę budżetową na 

rok 2015. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu - zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015,  w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

e) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2015 – 2025, co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały - zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego 

na lata 2015 – 2025. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie -  zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie -  zmieniająca wieloletnią prognozę 

finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu -  zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2015 – 2025,  w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.4 

● Członkowie komisji zapoznali się z informacją o działalności Zarządu Powiatu w   

Białogardzie w okresie pomiędzy VI a VIII Sesją Rady Powiatu w Białogardzie, co 

przedstawia załącznik nr 7 do protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował o przeprowadzeniu procedury 

związanej z powołaniem nowego prezesa spółki Regionalne  Centrum Medycznie w 

Białogardzie. Oświadczył, że było dwunastu chętnych na w/w stanowisko. Spośród nich 

wybrano trzy osoby, które miały do czynienia z zarządzaniem SPZOZ-em lub spółką o 
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charakterze leczniczym. Po przeprowadzonych rozmowach z w/w kandydatami Zarząd 

zarekomendował Radzie Nadzorczej osobę Zygmunta Baś (były prezes spółki w Słubicach). 

Nowy prezes obecnie analizuje sytuację szpitala w Białogardzie i w porozumieniu z Radą 

Nadzorcza podejmuje pierwsze decyzje. Dodał, że równolegle toczy się procedura związana z 

wydzierżawieniem majątku szpitala, bądź odpłatnym użytkowanianiem udziałów szpitala. 

Poinformował, że wypłynęło siedem ofert od pięciu podmiotów (niektóre podmioty złożyły 

oferty zarówno na wydzierżawienie udziałów, jak i odpłatne użytkowanie). Oświadczył, że 

przy przeprowadzaniu w/w procedur powiat wspomaga firma doradcza z Gdyni. Powyższa 

firma zarekomendowała trzy oferty. Zainteresowane podmioty mają już wyznaczony termin 

badania spółki RCM w Białogardzie. Obecnie Zarząd Powiatu oczekuje na złożenie ofert 

wiążących. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapytał czy jest termin złożenia ofert 

wiążących.        

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że oferty powinny się pojawić w 

połowie czerwca br.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował również, że gro posiedzeń Zarządu 

Powiatu było poświęconych sprawom oświatowym ( zatwierdzenie arkuszy organizacyjnych 

szkół i placówek oświatowych). Oświadczył, że sytuacja jest bardzo trudna: niż 

demograficzny, konkurencja szkół niepublicznych oraz szkół spoza powiatu. Poinformował, 

że największy problem dotyczy Liceum Ogólnokształcącego w Białogardzie, gdzie liczba 

uczniów systematycznie maleje. W tej sytuacji Zarząd Powiatu zdecydował o przeniesieniu 

działalności Młodzieżowego Domu Kultury w Białogardzie do budynku liceum. Przypomniał, 

że kilka lat wcześniej powiat proponował samorządowi Miasta Białogard ulokowanie 

działalności MDK w nowo budowanym Centrum Kultury i Spotkań Europejskich w 

Białogardzie i przejęcie tego zadania. Niestety nie było takiej woli ze strony Rady Miejskiej. 

Obecnie  wykonano operat szacunkowy budynku i przesłano go do samorządu miejskiego. 

Budynek MDK w Białogardzie został wyceniony na 660.000 zł. a Rada Miasta Białogard 

wyraziła wolę zakupu tego budynku. W tej sytuacji na najbliższej Sesji Rady Powiatu pod 

obrady zostanie poddany projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie prawa 

własności nieruchomości przez Zarząd Powiatu. Starosta uzasadniając decyzję dotyczącą 

przeniesienia działalności MDK do siedziby LO w Białogardzie poinformował, że są kolejne 

nakazy Państwowej Inspekcji Sanitarnej odnośnie przeprowadzenia kolejnych prac 

remontowych w budynku.   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapytał jaki jest powód 

unieważnienia postępowań przetargowych dotyczących modernizacji systemów grzewczych. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że oferenci mimo zapisów zawartych 

w specyfikacji, co do parametrów urządzeń zaproponowali urządzenia (piece, grzejniki), które 

tych norm nie spełniają. Dodał, że rozpoczęto nową procedurę odnośnie w/w zamówienia.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy zostanie dochowany termin – 6 czerwca 2015 roku 

odnośnie spłaty kredytu zaciągniętego przez szpital wobec firmy Magellan. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że w sytuacji braku możliwości 

spłaty w/w kredytu przez szpital firma Magellan zaproponowała rozpisanie nowego przetargu 

na kolejny kredyt, którym szpital spłaci poprzednie zobowiązania.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy w przypadku przeniesienia MDK do budynku liceum 

funkcję dyrektora MDK może pełnić  również dyrektor liceum. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że nie ma takiej możliwości, 

ponieważ zgodnie z zapisami ustawy o systemie oświaty każda jednostka oświatowa musi 

posiadać swojego dyrektora.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy znany jest szacunkowy koszt remontu budynku MDK w 

Białogardzie.  
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że nie posiada kosztorysu. Dodał, że 

wysokość kosztów zależeć będzie również od tego na jaki cel samorząd Miasta Białogard 

przeznaczy w/w obiekt; jaka działalność będzie w nim prowadzona. Oświadczył, że istnieje 

inicjatywa utworzenia w tym obiekcie dziennego domu seniora w ramach rządowego 

programu Senior - WIGOR.  

Radny – Andrzej Siwek oświadczył, że słyszał jak w telewizji kablowej  Burmistrz Miasta 

Białogard mówił, że w budynku MDK nadal będzie prowadzona działalność oświatowa tak 

jak do tej pory. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że Burmistrz Miasta Białogard ma 

koncepcję na zagospodarowanie w/w obiektu.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy jest możliwość pozyskania dotacji z ministerstwa na 

prowadzenie i zagospodarowanie w/w budynku pod potrzeby dziennego domu pobytu dla 

osób starszych.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że jest taka możliwość. Dodał, że 

pierwszeństwo w otrzymaniu dofinansowania będą miały gminy o niskich dochodach na 

jednego mieszkańca.  

 

●● Radny – Andrzej Siwek zgłosił uwagę, że informacja przygotowana przez dyrekcję 

Domu Pomocy Społecznej w Białogardzie jest bardzo lakoniczna w porównaniu do 

pozostałych informacji przygotowanych na najbliższą Sesję.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że dyrektor DPS w Białogardzie 

będzie prezentował w/w informację na posiedzeniu Sesji i wówczas będzie możliwość 

zadania pytań.  

 

●●● Radny – Andrzej Siwek zapytał o protokół z kontroli głównego specjalisty ds. kontroli 

starostwa w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Podborsku. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że kontrola w w/w placówce została 

przeprowadzona, ponieważ do starostwa w terminie nie wpłynęło sprawozdanie finansowe. 

Podczas kontroli okazało się, że przyczyną tego stanu rzeczy była choroba głównej 

księgowej, która przebywała na zwolnieniu lekarskim. Po powrocie z zwolnienia księgowa 

przygotowała w/w sprawozdanie i przesłała je do starostwa.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy prawdą jest, że w w/w placówce były nadużycia 

finansowe.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że nadużycia te miały miejsce w 2010 

roku. Cała sprawa zakończyła się wyrokiem sądu i nakazem spłaty nieprawnie pobranych 

środków finansowych.  

 

 

Ad.5 

Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrolę działalności Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

w Białogardzie. 

 

Komisja Rewizyjna sporządziła protokół z przeprowadzonej kontroli, co przedstawia 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
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Ad.6 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 
 

 

Protokołowała 
Anna Kaleja 

 

 

                    Przewodniczący  

  Komisji Rewizyjnej 

 

Andrzej Nowak 


